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Verslag gemeenteraad van 8 november  2011 
 
Aanwezig:  Voorzitter-Burgemeester:  Victor Gerniers 
 Schepenen: Godfried Van de Meulebroeke, Greet Coucke, Claude 

Van Marcke, Maurice Vanmarcke ,Prudent Lanneau 
 Gemeenteraadsleden: Marleen Titeca-Decraene Jan Steverlynck, Gino 

Devogelaere, Mia Tack-Defoirdt, Rik Colman, Dirk Tack, 
Anne Marie Ampe, Pascal Desmet, Eddy Recour , 
Dolores De Vlaminck, Frank Dooms, Linda Dewaele , 
Albert Defeyter, Willy Demeulemeester, Paul Verleyen, 
Marnix De Craemer, Jacques Dewaele 

 Gemeentesecretaris: Patrick Vandeputte 
Verontschuldigd: Schepen:  
  Gemeenteraadslid:  
__________________________________________________________________________________________ 

  
Bij  aanvang van de zitting zijn de raadsleden Dolores De Vlaminck, Frank Dooms, Willy 
Demeulemeester en Marnix De Craemer nog niet aanwezig. 
 
De voorzitter Victor Gerniers opent de vergadering om 18u30. 
 

Punt 1.  
Goedkeuren notulen gemeenteraad 4 oktober 2011. 
Het verslag van de gemeenteraad van dinsdag 4 oktober 2011 wordt eenparig goedgekeurd. 
________________________________________________________________________________ 
 
De raadsleden Frank Dooms en Marnix De Craemer vervoegen zich bij de gemeenteraad. 
 

Punt 2. Algemeen bestuur 
2.1. Intergemeentelijke samenwerking 
2.1.1. Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen Psilon: 
goedkeuring agenda buitengewone algemene vergadering van 6 december 2011.   
 
Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de buitengewone  algemene vergadering   op  dinsdag 6 
december 2011  van de Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-
Vlaanderen Psilon  en wordt aan de in zitting van heden nog aan te duiden vertegenwoordigers 
opdracht  geven om de agendapunten, waarvoor een beslissing moet worden genomen, goed te 
keuren. 
 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het nieuwe decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, meer 
bepaald artikel 44; 
Gelet op de bepalingen van het gemeentedecreet terzake; 
Gelet op de statuten van de Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen; 
Gelet op de buitengewone algemene vergadering die doorgaat op dinsdag  6 december 2011 met 
volgende agenda: 

1. Vaststelling werkprogramma 2012 
2. Vaststelling begroting 2012 incl. werkingsbijdrage en/of kapitaalsbijdrage. 

Na bespreking      
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De in zitting van heden aangeduide vertegenwoordigers worden opgedragen om de op de 
agenda geplaatste punten van de buitengewone algemene vergadering  van de Vereniging voor 
Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen van  6 december 2011, waarvoor een beslissing moet 
worden genomen, goed te keuren. 
Art.2: Afschrift van onderhavig besluit over te maken aan de Vereniging voor Crematoriumbeheer in 
Zuid-West-Vlaanderen. 

Gedaan in zitting als ten hoofde 
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Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

 
 

 
Raadslid Dolores De Vlaminck vervoegt zich bij de gemeenteraad. 
 
2.1.2. Intercommunale Leiedal: goedkeuring agenda buitengewone algemene vergadering van 
13 december 2011.  
  
Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de  buitengewone  algemene vergadering   op  dinsdag 
13 december 2011  van de Intercommunale Leiedal  en wordt aan de in zitting van heden nog aan te 
duiden vertegenwoordigers opdracht  geven om de agendapunten, waarvoor een beslissing moet 
worden genomen, goed te keuren. 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het nieuwe decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, meer 
bepaald artikel 44; 
Gelet op de bepalingen van het gemeentedecreet ter zake; 
Gelet op de statuten van de Intercommunale Leiedal dd. 28 oktober 2003 en latere wijzigingen; 
Gelet op de buitengewone algemene vergadering die doorgaat op dinsdag 13 december 2011 met 
volgende agenda: 
1. Werkprogramma 2012 
2. Begroting 2012 
3. Gemeentelijke bijdrage in de werkingskosten voor 2012 
Na bespreking    
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De in zitting van heden aangeduide vertegenwoordigers worden opgedragen om de op de 
agenda geplaatste punten van de buitengewone algemene vergadering van de Intercommunale 
Leiedal van 13 december 2011, waarvoor een beslissing moet worden genomen, goed te keuren. 
Art.2: Afschrift van onderhavig besluit over te maken aan de Intercommunale Leiedal. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 

Gedaan in zitting als ten hoofde 

 

 

 

 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

 

 

Raadslid Willy Demeulemeester vervoegt zich bij de gemeenteraad. 
 

2.1.3. Intergemeentelijke Maatschappij voor Openbare Gezondheid in Zuid-West-Vlaanderen 
Imog: goedkeuring agenda buitengewone algemene vergadering van 20 december 2011. 
 
Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de  buitengewone  algemene vergadering   op  dinsdag 
20  december 2011  van de  Intergemeentelijke Maatschappij voor Openbare Gezondheid in Zuid-
West-Vlaanderen Imog goedgekeurd en  wordt aan de in zitting van heden nog aan te duiden 
vertegenwoordigers opdracht  geven om de agendapunten, waarvoor een beslissing moet worden 
genomen, goed te keuren. 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het nieuwe decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, meer 
bepaald artikel 44; 
Gelet op de bepalingen van het gemeentedecreet terzake; 
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Gelet op de statuten van de Intercommunale Maatschappij voor Openbare Gezondheid in het gewest 
Kortrijk (Imog); 
Gelet op de jaarvergadering die doorgaat op dinsdag 20 december 2011 met volgende agenda: 

1. Strategie, beleidsplan en actieplan 2012 
2. Begroting 2012 
3. Varia 

Na  bespreking     
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De in zitting van heden aangeduide vertegenwoordigers worden opgedragen om de op de 
agenda geplaatste punten van de jaarvergadering van Imog van 20 december 2011, waarvoor een 
beslissing moet worden genomen, goed te keuren. 
Art.2: Afschrift van onderhavig besluit over te maken aan de Intercommunale Maatschappij voor 
Openbare Gezondheid in het gewest Kortrijk (Imog). 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 

Gedaan in zitting als ten hoofde 

 

 

 

 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

 

 
 
2.1.4. Intercommunale Figga: goedkeuring agenda buitengewone algemene vergadering van 21 
december 2011. 
 
Gehoord de toelichting door schepen Maurice Vanmarcke en de opvolgende bespreking met 
tussenkomst van meerdere raadsleden komt de gemeenteraad tot de conclusie dat het  voor de 
gemeente Anzegem  niet aangewezen is te participeren in de kapitaalverhoging Publigas en 
deelname in Storm Fund gezien de huidige economische context, de onzekere energiemarkt ,  de 
onduidelijkheden inzake de financiering en de impact ervan op de (toekomstige) 
winstdeling/dividenden en de beoogde activiteiten niet kunnen beschouwd worden als behorend tot de 
kerntaken van de gemeente  als lokaal bestuur. 
 
Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de buitengewone  algemene vergadering   op  woensdag 
21 december 2011  van de Intercommunale Figga, behalve agendapunt 3 (Kapitaalsverhoging 
Publigas)  en agendapunt 4 (Deelname in StormFund) waarin de gemeente Anzegem niet wenst te 
participeren. Aan de in zitting van heden nog aan te duiden vertegenwoordigers wordt opdracht  
geven om hun stemgedrag af te stemmen op onderhavige beslissing. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt een actieve inbreng van de vertegenwoordiger van de gemeente 
Anzegem op de  buitengewone algemene vergadering met duidelijke vertolking van het standpunt van 
de gemeente Anzegem. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij de financieringsvereniging FIGGA; 
Gelet op het feit dat de gemeente werd opgeroepen per aangetekend schrijven van 13 oktober 2011 
om deel te nemen aan de zitting van de buitengewone algemene vergadering van FIGGA van 21 
december 2011; 
Gelet op artikel 44 van het Decreet van 6 juli 2001 houdende de Intergemeentelijke Samenwerking 
waarin bepaald wordt dat minstens één buitengewone algemene vergadering belegd wordt in de loop 
van het laatste trimester van elk jaar om de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor 
het volgende boekjaar te bespreken; 
Overwegende dat de agenda van de buitengewone vergadering van FIGGA van 21 december 2011 
volgende agendapunten bevat: 

1. Strategie voor het boekjaar 2012 
2. Begroting over het boekjaar 2012 en meerjarenbegroting 
3. Kapitaalverhoging PUBLIGAS 
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4. Deelname in STORM FUND 
5. Statutaire benoemingen 

Overwegende dat PUBLIGAS FIGGA uitnodigt om in te tekenen op een kapitaalverhoging, dat deze 
kapitaalverhoging dient voor de financiering van de investeringsbehoeften van FLUXYS G en 
FLUXYS; 
Overwegende dat met de investeringen van PUBLIGAS in FLUXYS en FLUXYS G belangrijke 
strategische doelstellingen worden bereikt; 
Overwegende dat STORM een voorstel tot deelname formuleert dat past in de strategische 
doelstellingen van FIGGA; 
Gelet op het feit dat de gemeente opgeroepen werd te beraadslagen over de nieuwe strategische en 
financiële participatie STORM FUND zoals geagendeerd op de buitengewone algemene vergadering 
van 21 december 2011; 
Overwegende dat deze deelname weliswaar geen impact heeft op het budget en de rekening van de 
gemeente en dat ieder project ter goedkeuring zal voorgelegd worden aan de gemeenten; 
Gelet op de motiveringsnota die bij de oproepingsbrief is gevoegd; 
Gelet op het door het college ingenomen standpunt nopens de kapitaalsverhoging in Publigas en de 
participatie in het Storm Fund, nl. het aannemen van een afwachtende houding, gezien de financieel 
onzekere tijden; 
Gelet op de besprekingen ter zitting waarin duidelijk gesteld dat het momenteel niet aangewezen is te 
participeren in de kapitaalverhoging Publigas en deelname in Storm Fund gezien de huidige 
economische context, de onzekere energiemarkt ,  de onduidelijkheden inzake de financiering en de 
impact ervan op de (toekomstige) winstdeling/dividenden en gezien de beoogde activiteiten niet 
kunnen beschouwd worden als behorend tot de kerntaken van de gemeente  als lokaal bestuur. 
Gelet op het gemeentedecreet; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de buitengewone algemene vergadering van 
FIGGA d.d. 21 december 2011, zoals ter kennis gebracht aan de gemeenteraad. 
Art.2: zijn goedkeuring te hechten aan het verslag aangaande de begroting 2012. 
Art.3: zijn goedkeuring te verlenen aan het verslag aangaande de voorziene activiteiten en de te 
volgen strategie 2012. 
Art.4: niet te participeren in de intekening op de geplande kapitaalsverhoging van Publigas   (zoals 
voorgesteld, nl.voor 446 aandelen aan € 38.940 per aandeel voor een totaal bedrag van € 17.367.240 
en onder de voorwaarden zoals beschreven in de begeleidende nota van FIGGA en in de 
motiveringsnota van Publigas). 
Art. 5: niet te participeren in het  STORM FUND noch in het kapitaal van dit financieringsinstrument 
van de STORM groep(, onder de voorwaarden die eveneens in voornoemde begeleidende nota van 
FIGGA beschreven staan). 
Art.6: het college van burgemeester en schepenen te belasten met de uitvoering van de hierbij 
genomen beslissing en er onder meer kennis van te geven aan: 

• FIGGA, p/a INTERMIXT, Ravensteingalerij 4 b2, 1000 Brussel 

• De Vlaamse minister van Binnenlandse Aangelegenheden. 
Art.7: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 

Gedaan in zitting als ten hoofde 

 

 

 

 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

_________________________________________________________________________________ 

 
2.1.5.Intercommunale maatschappij voor Gas en Elektriciteit van het Westen: goedkeuring 
agenda buitengewone algemene vergadering van 21 december 2011. 
 
Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de buitengewone  algemene vergadering   op  woensdag 
21 december 2011  van de Intercommunale Maatschappij voor Gas en Elektriciteit van het Westen 
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(Gaselwest)  en wordt aan de in zitting van heden nog aan te duiden vertegenwoordigers opdracht  
gegeven om de agendapunten, waarvoor een beslissing moet worden genomen, goed te keuren. 
 
De gemeenteraad,   
Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij de intercommunale vereniging GASELWEST; 
Gelet op het feit dat de gemeente per aangetekende brief van 25 oktober 2011  werd opgeroepen deel 
te nemen aan de algemene vergadering in buitengewone zitting van GASELWEST die bijeengeroepen 
wordt op 21 december 2011 in Kortrijk, President Kennedypark 12;  
Gelet op de door de Raad van Bestuur van 30 september 2011 vastgelegde agenda van voormelde 
buitengewone algemene vergadering, die volgende punten omvat: 

1. Bespreking van de te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar   
2012 alsook van de door de raad van bestuur opgestelde begroting 2012 

2.  Volmachtverlening inzake bestellingen van Gaselwest aan Eandis – bekrachtiging. 
3.  Statutaire benoemingen 
4.  Statutaire mededelingen 

Gelet op het gemeentedecreet; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: zijn goedkeuring te hechten aan volgende agenda voor de algemene vergadering in 
buitengewone zitting op 21 december 2011 zoals hierboven vermeld. 
Art.2: de vertegenwoordigers van de gemeente die zullen deelnemen aan de buitengewone zitting 
van de algemene vergadering van GASELWEST op 21 december 2011, op te dragen hun stemgedrag 
af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake onderhavige 
aangelegenheid.  
Art.3: het College van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
besluiten. 
Art.4: onderhavige beslissingen aan de toezichthoudende overheid over te maken overeenkomstig de 
wettelijke bepalingen ter zake en er kennis van te geven aan de intercommunale vereniging 
GASELWEST (secretariaat), p/a Industriepark De Bruwaan 12, te 9700 Oudenaarde. 

Gedaan in zitting als ten hoofde 

 

 

 

 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
_________________________________________________________________________________ 

 
Punt 3. Milieu 
3.1. Wijziging subsidiereglement groendaken. 

 
Raadslid Rik Colman vraagt hoe de gemeente zal controleren of de BTW niet wordt ingebracht voor 
aftrek. 
 
De schepenen verklaren dat de btw enkel slaat op het aspect subsidiëring en dat dit normaliter 
duidelijk moet zijn aan de hand van de factuur.  Inbreng BTW voor aftrek is wellicht een fiscale 
aangelegenheid. Trouwens de  aanpassing komt van de Vlaamse overheid en werd zo voorgesteld. 
Het is aangewezen dit ongewijzigd over te nemen. De kanttekening van raadslid Rik Colman is wel 
nuttig om op te nemen in het verslag. 
 
Eenparig wordt een wijziging goedgekeurd aan het  gemeentelijk subsidiereglement groendaken 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het gemeentedecreet; 
Gelet op de Samenwerkingsovereenkomst 2008-2013 tussen het Vlaams Gewest en de gemeente; 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad van 5 april 2004, gewijzigd op 2 december 2008, tot 
goedkeuring van een subsidiereglement voor extensieve groendaken; 
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Overwegende dat de gemeenten die de Samenwerkingsovereenkomst 2008-2013 ondertekend 
hebben, de subsidies die zij uitkeerden voor de aanleg van groendaken door derden volledig kunnen 
terugvorderen bij de Vlaamse Overheid (max. 31 euro/m²); 
Overwegende, dat gezien de beperkte middelen op de Vlaamse begroting, alleen nog de subsidies 
zullen terugbetaald worden die werden verleend aan particulieren voor de aanleg van een groendak 
op een gebouw dat in hoofdzaak dient voor privé-gebruik en dat deze regeling geldt voor alle 
aanvragen die na 31 december 2011 worden ontvangen op de gemeente; 
Gelet op de bespreking ter zitting waarbij de vraag gesteld wordt door een raadslid hoe de gemeente 
zal controleren of de BTW niet wordt ingebracht voor aftrek; 
Overwegende dat de btw enkel slaat op het aspect subsidiëring en dat dit normaliter duidelijk moet zijn 
aan de hand van de factuur; dat de inbreng BTW voor aftrek   wellicht een fiscale aangelegenheid is; 
Overwegende dat het weliswaar aangewezen is de kanttekening van het raadslid indachtig te houden 
bij de afhandeling van de dossiers;    
Gelet op het gunstig advies van de minaraad d.d. 03 oktober 2011; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Artikel 1 van het gemeentelijk subsidiereglement voor groendaken, zoals goedgekeurd in de 
gemeenteraad van 2 december 2008, wordt vanaf 1 januari 2012 (indiendatum) aangepast als volgt 
(wijziging in vet): 
Artikel 1.  
Onderhavig reglement is van toepassing op: 

• Het aanleggen van een groendak op een woning of andere gebouwen op het grondgebied 
van Anzegem voor zover dit niet verplicht wordt door bestaande wettelijke of 
reglementaire bepalingen. 

• Onder groendak wordt in dit reglement verstaan een extensief groendak (vetplanten-, 
mos-, gras- en/of kruidendak). Het betreft een daksysteem waarbij minstens een 
draineerlaag, een substraatlaag en een vegetatielaag aanwezig zijn. Indien het dak 
hellend is, is een draineerlaag niet noodzakelijk. 

• Om in aanmerking te komen voor subsidie moet het groendak aangelegd zijn door een 
particulier op een gebouw waarvan de benutte oppervlakte hoofdzakelijk dient voor 
privégebruik. De btw mag niet worden ingebracht voor de aftrek (voor btw-plichtigen). 

Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 

Gedaan in zitting als ten hoofde 

 

 

 

 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

_________________________________________________________________________________ 
 
3.2. Goedkeuren bestek voor huis-aan-huis inzameling van restafval.  Vaststellen wijze van 

gunnen. 
 

Eenparig wordt het bestek goedgekeurd voor de huis-aan-huis inzameling van restafval en wordt de 
wijze van gunnen vastgesteld via algemene offertaanvraag. 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 24 december 1993 betreffende de overheidsopdrachten en sommige opdrachten 
voor aanneming van werken, leveringen en diensten en de concessies voor bouwwerken en latere 
aanvullingen; 
Gelet op het KB van 8 januari 1996 betreffende de overheidsopdrachten voor aanneming van werken, 
leveringen en diensten en de concessies van bouwwerken en latere aanvullingen, 
Gelet op het KB van 26 september 1996 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken en latere aanvullingen; 
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Overwegende dat de bestaande overeenkomst met de huidige dienstverlener ten einde loopt op 1 juli 
2012; 
Gelet op het bestek nr. OW/KM/OW/195 voor het aanduiden van een nieuwe huisvuilophaler; 
Overwegende dat de nieuwe overeenkomst start op 1 juli 2012 en zal worden afgesloten voor een 
proefperiode van 6 maanden; bij het einde van de proefperiode en op voorwaarde dat de uitvoering 
voldoening schenkt, zal de overeenkomst stilzwijgend verlengd worden voor een totale periode van 5 
jaar, dit is maximaal tot 30 juni 2017; 
Overwegende dat uitgave geraamd wordt op € 120.000 incl. btw per jaar; 
Gelet op het budget: art. 876/124-06 (prestaties door derden, ophalen huisvuil) – gewone dienst; 
Gelet op de voorgestelde wijze van gunnen: algemene offerteaanvraag; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Het bestek nr. OW/KM/OW/195  ‘huis-aan-huis inzameling van restafval’ in de gemeente 
(inclusief alle deelgemeenten) goed te keuren. De nieuwe overeenkomst wordt afgesloten voor een 
proefperiode van 6 maanden en start op 1 juli 2012. Bij het einde van de proefperiode en op 
voorwaarde dat de uitvoering voldoening schenkt, zal de overeenkomst stilzwijgend verlengd worden 
voor een totale periode van 5 jaar. 
Raming: € 120.000 incl. btw per jaar. 
Art.2: Wijze van gunnen: algemene offerteaanvraag. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 

Gedaan in zitting als ten hoofde 

 

 

 

 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

 
 

Punt 4. Openbare werken  
4.1. Dorpskernvernieuwing Gijzelbrechtegem: goedkeuren dossier ondergronds brengen   

laagspannings- en openbare verlichtingsnetten. 
 

Raadslid Rik Colman  vraagt of er overleg geweest is met de gemeente Wortegem-Petegem gezien 
een deel van de werken gesitueerd is op haar grondgebied en of er zal tussen gekomen worden in de 
kosten. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat er nog geen overleg geweest is en dat dit zal voorgelegd 
worden aan de gemeente Wortegem-Petegem. 
 
De gemeentesecretaris Patrick Vandeputte geeft nog mee dat de gemeente Wortegem-Petegem wel 
reeds een akkoord bezorgde na de beslissing van de gemeenteraad van 6 september 2011  waarin 
het project ‘Dorpskernvernieuwing’ werd goedgekeurd.  

 

Eenparig wordt het dossier ondergronds brengen laagspannings- en openbare verlichtingsnetten  in 

het project ‘dorpskernvernieuwing Gijzelbrechtegem’ goedgekeurd. De kosten worden geraamd op 

23.281,85 euro ten laste van Gaselwest en 212.493,53 euro (incl.btw) ten laste van het 

gemeentebestuur. 

 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op het project ‘dorpskernvernieuwing Gijzelbrechtegem’; 
Overwegende dat in functie van de uitvoering van voormeld project het aangewezen is de huidige 
bovengrondse nutsleidingen ondergronds te brengen; 
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Gelet op de studie nr. 200833-20179978, opgemaakt d.d. 10 oktober 2011 door Gaselwest, President 
Kennedypark 12, 8500 Kortrijk voor het ondergronds brengen van het bovengronds laagspannings- en 
openbaar verlichtingsnet in delen van de Gijzelbrechtegemstraat, Bouvelostraat, Kortenberg en 
Blaarhoekstraat; 
 
Overwegende dat de voorziene verlichtingspalen en -armaturen van het type Amaryllis, type Furyo en Neos 
zijn (conform het gemeentelijk beeldkwalitieitsplan); 
Overwegende dat de kostprijs geraamd wordt op 

• € 23.281,85 ten laste van Gaselwest (laagspannings- en hoogspanningsnet) 

• € 212.493,53 incl. 21% btw op openbare verlichting, ten laste van de gemeente (laagspannings- en 
openbaar verlichtingsnet); 

Gelet op het budget buitengewone dienst 2011: post 16, artikel 421/731-60 (dorpskernvernieuwing 
Gijzelbrechtegem): € 2.109.000; 
Gelet op het gunstig visum van de waarnemend financieel beheerder (2011/39); 
Gelet op het goedgekeurde begrip ‘dagelijks bestuur’; 
Overwegende dat Telenet, Verlorenbroodstraat 122 bus 3, 9820 Merelbeke haar distributienet eveneens 
ondergronds willen brengen en in synergie met Gaselwest; 
Overwegende dat aan de werken van Telenet geen kosten zullen verbonden zijn voor de gemeente; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De studie nr. 200833-20179978, opgemaakt d.d. 10 oktober 2011 door Gaselwest, President 
Kennedypark 12, 8500 Kortrijk strekkende tot het ondergronds brengen van het laagspanningsnet en het 
openbaar verlichtingsnet in delen van de Gijzelbrechtegemstraat, Bouvelostraat, Kortenberg en 
Blaarhoekstraat in het kader van het project ‘dorpskernvernieuwing Gijzelbrechtegem’, goed te keuren. 
Art.2: Akkoord te gaan met de kostenraming: 

• € 23.281,85 (laagspannings- en hoogspaninngsnet) ten laste van Gaselwest 

• € 212.493,53 incl. 21% btw op openbare verlichting ten laste van de gemeente. 
Art.3: Afschrift van deze beslissing voor uitvoering over te maken aan Gaselwest – Kortrijk. 
Art.4: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in het 
gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het algemeen 
bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

 
__________________________________________________________________________________________ 
 
4.2. Herinrichten doortocht N36 te Ingooigem en weg- en rioleringswerken in de Pastoor 

Verrieststraat: goedkeuren dossier ondergronds brengen laagspannings- en openbare 
verlichtingsnetten in de Pastoor Verrieststraat. 

 

Eenparig wordt het dossier ondergronds brengen laagspannings- en openbare verlichtingsnetten  in  

de Pastoor Verrieststraat in het kader van het project ‘Herinrichten doortocht N36 – Ingooigem’  

goedgekeurd. De kosten worden geraamd op 99.594,15 euro ten laste van Gaselwest en  

106.158,66 (incl.btw) ten laste van het gemeentebestuur. 

 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op het project ‘herinrichten doortocht N36 te Ingooigem en weg- en rioleringswerken in de 
Pastoor Verrieststraat’; 
Overwegende dat in functie van de uitvoering van voormeld project het aangewezen is de huidige 
bovengrondse nutsleidingen in de Pastoor Verrieststraat ondergronds te brengen; 
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Gelet op de studie nr. 186038-20188804, opgemaakt d.d. 2 augustus 2011 door Gaselwest, President 
Kennedypark 12, 8500 Kortrijk voor het ondergronds brengen van het bovengronds laagspannings- en 
openbaar verlichtingsnet in een deel van de Pastoor Verrieststraat; 
Overwegende dat de voorziene verlichtingspalen en -armaturen van het type Furyo zijn (conform het 
gemeentelijk beeldkwalitieitsplan); 
Overwegende dat de kostprijs geraamd wordt op: 

• € 99.594,15 ten laste van Gaselwest (laagspannings- en hoogspanningsnet) 

• € 106.158,66 incl. 21% btw op openbare verlichting, ten laste van de gemeente (laagspannings- 
en openbaar verlichtingsnet); 

Gelet op het budget buitengewone dienst 2011: post 77, artikel 426/732-54 (Ingooigem +Pastoor 
Verrieststraat: ov): € 225.000;  
Gelet op het gunstig visum van de waarnemend financieel beheerder (2011/38); 
Gelet op het goedgekeurde begrip ‘dagelijks bestuur’; 
Overwegende dat Telenet, Verlorenbroodstraat 122 bus 3, 9820 Merelbeke haar distributienet 
eveneens ondergronds willen brengen en in synergie met Gaselwest; 
Overwegende dat aan de werken van Telenet geen kosten zullen verbonden zijn voor de gemeente; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De studie nr. 186038-20188804, opgemaakt d.d. 2 augustus 2011 door Gaselwest, President 
Kennedypark 12, 8500 Kortrijk strekkende tot het ondergronds brengen van het laagspanningsnet en 
het openbaar verlichtingsnet aan de Pastoor Verrieststraat (deel) in het kader van het project 
‘herinrichten doortocht N36 te Ingooigem en weg- en rioleringswerken in de Pastoor Verrieststraat’, 
goed te keuren. 
Art.2: Akkoord te gaan met de kostenraming: 

• € 99.594,15 (laagspannings- en hoogspaninngsnet) ten laste van Gaselwest 

• € 106.158,66 incl. 21% btw op openbare verlichting ten laste van de gemeente. 
Art.3: Afschrift van deze beslissing voor uitvoering over te maken aan Gaselwest – Kortrijk. 
Art.4: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
__________________________________________________________________________________________ 
 
4.3. Collector Tiegem-Kaster deel 2  
4.3.1. goedkeuren ontwerp en aandeel RioP 
4.3.2. goedkeuren overeenkomst vestiging erfdienstbaarheid. 
 
Eenparig wordt het ontwerp aanleg ‘Collector Tiegem-Kaster deel 2’ opgemaak door Aquafin 
goedgekeurd evenals het aandeel RioP-Waterdienst voor een bedrag geraamd op 74.965,44 euro. 
 
Wordt eveneens eenparig goedgekeurd de overeenkomst tot vestiging van een erfdienstbaarheid op 
het perceel van het gemeentelijk ontmoetingscentrum Groeninge. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 24 december 1993 en latere wijzigingen betreffende  de overheidsopdrachten 
voor aanneming van werken, leveringen en diensten; 
Gelet op het KB van 8 januari 1996 en latere wijzigingen betreffende  de overheidsopdrachten voor 
aanneming van werken,  leveringen en diensten en de concessies van openbare werken; 
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Gelet op het KB van 26 september 1996 en de bijlage betreffende algemene aannemingsvoorwaarden 
en latere wijzigingen tot  bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten  en 
van de concessies voor openbare werken; 
Overwegende dat in het kader van de verdere uitbouw van de bovengemeentelijke 
zuiveringsinfrastructuur, Aquafin zal overgaan tot het aanleggen van het tweede gedeelte van de 
collector Tiegem-Kaster; 
Overwegende dat het ontwerp ook een deel omvat dat ten laste valt van RioP, geraamd op € 
74.965,44; 
Overwegende dat de collector het gemeentelijk perceel waarop OC Groeninge staat, kruist; 
 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig. 
Art.1: Het ontwerp ‘Collector Tiegem – Kaster deel 2’, opgemaakt door Aquafin, en het aandeel RioP 
voor een geraamd bedrag van € 74.965,44 goed te keuren. 
Art.2: De overeenkomst tot vestiging van een erfdienstbaarheid op het perceel waarop OC Groeninge 
staat, goed te keuren. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
_________________________________________________________________________________________ 
 
4.3. Principiële beslissing tot het herstel van het kerkplein van Tiegem. 

 
Eenparig wordt principieel beslist tot herstel van het kerkplein Tiegem. 
 
Raadslid Rik Colman dankt het schepencollege voor de aanpak van dit dossier dat door zijn fractie 
reeds aangebracht werd in de gemeenteraadszitting van 1 juni 2010. 
 
Raadslid vraagt ook om expliciet in het bestek op te nemen dat er geen kasseistenen mogen gebruikt 
worden waaraan kinderarbeid/kinderhanden te pas kwamen. De gemeenteraad gaat hiermee akkoord. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Overwegende dat het kerkplein van Tiegem, meer bepaald het rijweggedeelte voor de kerk; 
(aangelegd in mozaïekkeien ‘Kandla gres’), zich in slechte toestand bevindt; 
Overwegende dat de parkeerplaatsen, die aangelegd zijn in een ander type mozaïekkeien, zich in 
goede toestand bevinden; 
Na bespreking 
BESLUIT: éénparig 
Art.1: Het herstel van het kerkplein van Tiegem principieel goed te keuren. Enkel het gedeelte dat 
aangelegd is in mozaïekkeien ‘Kandla gres’ te herstellen, en dit door volledige opbraak en heraanleg 
met mozaïekkeien van grijze graniet. In het bestek dient vermeld te worden dat het bewerken 
(kappen) van de mozaïekkeien niet door kinderarbeid mag gebeuren. 
Art.2: Budget te voorzien in budget 2012. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
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Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
_________________________________________________________________________________ 

 
Punt 5. Patrimonium 
5.1. Goedkeuren ontwerpakte verkoop voormalige pastorie Ingooigem, S. Streuvelsstraat 22 

 
Raadslid Rik Colman wijst op volgende vermeldingen in de ontwerpakte: 

• minimale verkoopprijs 250.000 euro terwijl de schattingsprijs 310.000 euro bedraagt 

• beding van 1% korting voor de koper die de eerste bieding doet, waardoor in het geval er zich 
slechts een koper zou aanbieden de uiteindelijke verkoopprijs minder zou bedragen dan de 
schattingsprijs. 

 
Na bespreking gaat de gemeenteraad akkoord om in de ontwerpakte de minimale verkoopprijs te 
bepalen op 310.000 euro overeenkomstig het schattingsverslag en dat bij toepassing van de 
kortingsclausule de uiteindelijke verkoopprijs nooit lager mag zijn dat de instelprijs, zijnde de 
schattingsprijs  bepaald op 310.000 euro.  
 
Eenparig wordt de ontwerpakte verkoop voormalige pastorie Ingooigem aan de Stijn Streuvelsstraat 
22 - Anzegem goedgekeurd mits aanpassing zoals voormeld. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op de principiële beslissing van de gemeenteraad d.d. 4 maart 2008 de voormalige pastorie 
Ingooigem, gelegen aan de S. Streuvelsstraat 22 met inbegrip van de grond (3de afdeling Sie C nr. 
459E2 – 16a60ca groot volgens kadaster), openbaar te verkopen; 
Gelet op het metingsplan opgemaakt d.d. 23 mei 2011 door beëdigd landmeter-expert Bart Degezelle, 
Molendreef 33, 8570 Anzegem met een grootte van 17a53ca; 
Gelet op het schattingsverslag d.d. 24 augustus 2011 opgemaakt door Brigitte Van Thuyne, ontvanger 
van het registratiekantoor te Waregem, Pand 304, 8790 Waregem; 
Gelet op de ontwerpakte tot verkoop, opgemaakt door notaris Ignace Demeulemeester, Statiestraat 
10, 8570 Anzegem; 
Na bespreking 
BESLUIT: éénparig 
Art.1: Het ontwerp van akte, zoals opgemaakt door notaris Ignace Demeulemeester, voor het 
openbaar verkopen van het onroerend goed, zijnde de voormalige pastorie Ingooigem met afhangen 
en gerieven, op en met grond gelegen te 8570 Anzegem, S. Streuvelsstraat 22 (ten kadaster gekend 
als 3de afdeling Sie C nr. 459E2 – 16a60ca groot) met een oppervlakte volgens meting van 1.753m², 
goed te keuren. De schattingsprijs is dienstig als instelprijs. 
Het ontwerp van akte dient als volgt aangepast te worden: 

• géén bod lager dan de schattingsprijs zal aanvaard worden 

• toevoegen van een clausule dat indien de verkoop aan de eerste bieder toegewezen zou worden 
de uiteindelijke verkoopprijs,  na verrekening van de voorziene vergoeding van 1%, niet lager mag 
zijn dan de schattingsprijs (instelprijs) 

• het goed opgenomen is in de inventaris van het bouwkundig erfgoed zoals vastgesteld bij besluit 
d.d. 20 september 2010 van de administrateur-generaal van het Vlaams Instituut voor Onroerend 
Erfgoed. 

Art.2: Alle kosten verbonden aan deze verkoop vallen ten laste van de koper. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 



12 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
__________________________________________________________________________________________ 
 
Schepen Claude Van Marcke verlaat de vergadering. 
 
5.2. Goedkeuren ontwerpakte verkoop restgrond hoek Grote Leiestraat-Steenbruggestraat. 
 
Eenparig wordt de ontwerpakte verkoop restgrond aan de hoek van de Grote Leiestraat met de 
Steenbruggestraat  goedgekeurd. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt om bij schattingsverslagen referentiepunten op te geven. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op de principiële beslissing van de gemeenteraad d.d. 5 oktober 2010 tot onderhandse verkoop 
van restgrond gelegen aan de hoek Grote Leiestraat-Steenbruggestraat te nemen uit het perceel 1ste 
afdeling, sectie A, zonder nummer aan de meest biedende na publicatie; 
Gelet op het metingsplan opgemaakt d.d. 8 november 2011 door beëdigd landmeter-expert Bart 
Degezelle, Molendreef 33, 8570 Anzegem met een grootte van 1a94ca; 
Gelet op de schattingsprijs d.d. 30 april 2010 opgemaakt door het Comité tot Aankoop, Engelse 
Wandeling 2F3, 8500 Kortrijk (dossiernummer 34002/357); 
Overwegende dat de schattingsprijs dienstig is als instelprijs; 
Gelet op de ontwerpakte van verkoop nr. 34002/357-1, opgemaakt door het Comité tot Aankoop, 
Engelse Wandeling 2F3, 8500 Kortrijk; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Het ontwerp van akte nr. 34002/357-1, zoals opgemaakt door het Comité tot Aankoop, Engelse 
Wandeling 2F3, voor het onderhands verkopen van 1a94ca grond, te nemen uit het perceel 1ste 
afdeling, sectie A, zonder nummer aan de meest biedende na publicatie goed te keuren. De 
schattingsprijs geldt als instelprijs. Alle kosten van de verkoop vallen ten laste van de koper(s). 
Art.2: De hypotheekbewaarder wordt ontslaan van de verplichting tot ambtshalve inschrijving bij de 
overschrijving van de akte. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 

 

Schepen Claude Van Marcke vervoegt zich opnieuw bij de vergadering. 
 

Punt 6. Gemeentelijke Vrijwillige Brandweergroep 
Goedkeuren wijzigen aankoopprogramma voor brandweermaterieel. 
 
Eenparig wordt een wijziging goedgekeurd van het aankoopprogramma voor brandweermaterieel in 
functie van het bekomen van federale overheidssteun voor aankoop van brandweermaterieel. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
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Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op het schrijven d.d. 19 september 2011 van de Federale Overheidsdienst Binnenlandse Zaken, 
Algemene Directie Civiele Veiligheid, Directie Materieel en Nieuwe Technologieën, Leuvenseweg 1, 
1000 Brussel waaruit blijkt dat onze gemeente werd aangeduid als bestemmeling van het materieel 
vermeld in de kolom ‘beloofd’ voor het jaar 2011 van de bijgevoegde tabel; 
Overwegende dat het gaat over 6 ademhalingstoestellen met bijhorende volgelaatsmaskers; 
Overwegende dat het meerjarenplan voor aankoopprogramma van brandweermaterieel voor de 
periode 2002-2007 (voor onbepaalde duur verlengd in het kader van de brandweerhervorming), zoals 
goedgekeurd door de gemeenteraad van 10 september 2001 en gewijzigd d.d. 3 maart 2003, in die 
zin dient aangevuld te worden; 
Op voorstel d.d. 22 september 2011 van kapitein Piet Beirlaen, officier-dienstchef van de 
Gemeentelijke Vrijwillige Brandweergroep; 
 
Overwegende dat deze aankoop voor 75% (€ 13.127,90) gefinancierd wordt met federale financiële 
bijstand; 
Overwegende dat de kosten ten laste van de gemeente 25% (€ 4.375,95) bedragen; 
Overwegende dat er voldoende budget beschikbaar is in de buitengewone dienst 2011: post 6, artikel 
351/744-51 (aankoop brandweermaterieel): € 23.650; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Het aankoopprogramma voor brandweermaterieel voor de periode 2002-2007 goedgekeurd 
door de gemeenteraad in zitting van 10 september 2001 en gewijzigd in zitting van 3 maart 2003, als 
volgt te wijzigen: 
toe te voegen: 
 

Provincie NIS Gemeente Code Materiaal Jaar Gevraagd Prioriteit 

W-Vl 34002 Anzegem 82110 Ademhalingstoestel 2011 6 1 

W-Vl 34002 Anzegem 82110 Volgelaatsmasker met 
klem 

2011 6 1 

 
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
________________________________________________________________________________ 
 

Punt 7. Sociaal Welzijn 
7.1. Goedkeuren herwerkt reglement subsidiëring van projecten in het kader van 
ontwikkelingssamenwerking 
 
Raadslid Rik Colman vraagt of studenten die na hun studies eerst wat gaan werken en kort daarna 
een project in een ontwikkelingsland steunen of uitwerken ook nog in aanmerking komen voor de 
aanmoedingspremie. 
 
Schepen Greet Coucke verklaart dat ze in dit geval beter af zijn met de projectsubsidie. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt of het dan niet beter is om zelfs als student steeds een projectsubsidie 
aan te vragen en gezien de aanmoedigingspremie blijkbaar voorgaat op de projectsubsidie dit niet 
nadelig zal worden voor de aanvragen projectsubsidie. 
 
Schepen Greet Coucke antwoordt dat de studenten eigenlijk kunnen kiezen tussen beide systemen, 
doch dat de aanmoedigingspremie voorzien wordt om snel een financiële ondersteuning te kunnen 
aanreiken. Voor beide subsidiemogelijkheden werd een budgettaire inschatting gemaakt op basis van 
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de aanvragen vorige jaren teneinde te vermijden dat aanvragen uit de boot zouden vallen. Indien 
noodzakelijk kunnen er via een budgetwijziging nog bijsturingen gebeuren. 
 
Raadslid Rik Colman stelt dat de wereldraad  een advies  naar het college van burgemeester en 
schepenen zal formuleren betreffende de ingediende aanvragen, maar kan het schepencollege daar 
dan nog anders over beslissen? 
 
Schepen Greet Coucke is van oordeel dat het niet de bedoeling is het geformuleerde advies zomaar 
naast zich neer te leggen. 
 
In de rand van dit agendapunt vraagt raadslid Rik Colman om sponsoractiviteiten die worden ingericht 
ter ondersteuning van ontwikkelingsprojecten ook toe te laten in de gemeentelijke culturele 
infrastructuur. Raadslid verwijst daarbij naar een initiatief voor ondersteuning van weeskinderen in 
Kenia en waarvoor de organisatoren moesten uitwijken naar een private zaal. 
 
Schepen Greet Coucke stelt voor om dit mee te nemen in de wijziging huurreglement culturele 
infrastructuur die in voorbereiding is. 
 
Eenparig wordt het herwerkt reglement subsidiëring van projecten in het kader van 
ontwikkelingssamenwerking goedgekeurd. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het feit dat zowel de wereldraad als het gemeentebestuur geregeld vragen krijgen voor het 
subsidiëren van projecten in ontwikkelingslanden; 
Gelet op het feit dat het huidige reglement d.d. 3 juli 2006  inzake subsidiëring van projecten in het 
kader van ontwikkelingssamenwerking in werking ging op 1 januari 2006; 
Gelet op het feit dat het bestaande reglement werd getoetst aan de praktijk; 
Overwegende dat zich bijgevolg een evaluatie en een aantal bijsturingen van het huidige 
subsidiereglement opdringen; 
Gelet op het gunstig advies van de wereldraad d.d. 22 september 2011; 
Gelet op de kredieten voorzien op het budget 2011 – artikel 84901/332-02 (subsidies voor derde 
wereldprojecten); 
Na bespreking 
BESLUIT:  eenparig 
Art.1: Het bestaande reglement d.d. 3 juli 2006 aangaande subsidiëring van projecten in het kader 
van ontwikkelingssamenwerking wordt opgeheven met ingang van 1 januari 2011 en vervangen door 
onderstaande reglementering met ingang van 1 januari 2011. 
 
1.  SOORTEN TOELAGEN: 
a) Aanmoedigingspremie 
Voor wie: voor jongeren die in het kader van hun studies (opleiding/stage) een project 
steunen/uitwerken in een ontwikkelingsland.  
Procedure en voorwaarden: 
Om voor betoelaging in aanmerking te komen, dient de aanvraag te voldoen aan volgende criteria: 
Plaats van het project: 
ontwikkelingsland dat minder scoort dan 0,800 op de Human Development Index-lijst van de 
Verenigde Naties*. 
Wie kan een aanvraag indienen: 
een inwoner gedomicilieerd in de gemeente Anzegem 
Hoe aanvraag indienen: 
de aanvragen kunnen heel het kalenderjaar door worden ingediend bij de wereldraad op de daartoe 
voorziene aanvraagformulieren die te bekomen zijn op het secretariaat van de wereldraad.  
De aanvragen worden voor advies voorgelegd aan de eerstvolgende algemene vergadering van de 
wereldraad. Het advies wordt doorgegeven aan het college van burgemeester en schepenen ter 
goedkeuring en uitbetaling.  
Frequentie en bedrag betoelaging: 
Deze aanmoedigingspremie is eenmalig en bedraagt 100 euro 

 
b) Projectsubsidie 
Voor wie:  
een inwoner gedomicilieerd in de gemeente Anzegem, die initiatiefnemer/drager is van het project of 
ter plaatse voor een bepaalde periode heeft meegewerkt 
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Voorwaarden: 
Om voor betoelaging in aanmerking te komen, dient de aanvraag te voldoen aan volgende criteria: 

• het moet gaan om een kleinschalig project in een ontwikkelingsland dat minder scoort dan 
0,800 op de Human Development Index-lijst van de Verenigde Naties*.  

Met een kleinschalig project wordt bedoeld: een nieuw project of een nieuwe actie binnen een 
bestaand project, beperkt in tijd en plaats en kleinschalig qua budget.  

• het project moet ten goede komen aan en gedragen worden door een plaatselijke 
gemeenschap en gericht zijn op structurele en duurzame ontwikkeling en verandering. 
Projecten ten gunste van een individu komen niet in aanmerking. 

• het project dient de elementaire rechten te respecteren.  
Daarnaast dient het project één van de volgende mensenrechten en/of millenniumdoelstellingen te 
beogen: onderwijs, armoede en honger halveren, gelijke kansen voor man en vrouw, kindersterfte 
indijken, gezondheid moeders verbeteren, strijd tegen ziekten, duurzaam milieu, mondiaal 
partnerschap voor ontwikkeling. 
 
de projectaanvraag dient minstens de volgende elementen te bevatten: 

• een beknopte omschrijving van de concrete doelstellingen en de te bereiken resultaten 

• een beschrijving van de geplande activiteiten 

• een duidelijke afbakening van de doelgroep 

• een duidelijk tijdsschema voor voorbereiding, uitvoering en evaluatie 

• een begroting die ten minste bevat: een schatting van de inkomsten en uitgaven, een  
    duidelijke omschrijving van de aanwending van de aangevraagde subsidie en een  
    overzicht van de eventueel lopende of voorziene subsidieaanvragen voor hetzelfde project   
    bij andere raden, overheden of instanties. 
 
Bij de beoordeling van het project zal rekening worden gehouden met de duurzaamheid van het 
project, bereik van het project in aantal (groepen) mensen, kans op slagen.  
 
Aanvraagprocedure: 
De aanvragen dienen te worden ingediend bij de wereldraad tegen ten laatste  1 oktober van het 
lopende jaar op de daartoe voorziene aanvraagformulieren die te bekomen zijn op  het secretariaat 
van de wereldraad.  Het bestuur bekijkt de aanvragen en de voorstellen worden voor advies 
voorgelegd aan de algemene vergadering van de wereldraad.  
Het advies wordt doorgegeven aan het  college van burgemeester en schepenen ter goedkeuring en 
uitbetaling. De uitbetaling dient te gebeuren tegen ten laatste 31 december van het aanvraagjaar. 
 
Frequentie betoelaging project:  
In het derde kalenderjaar na het jaar van aanvraag en uitbetaling van een projectsubsidie, kan 
opnieuw een projectsubsidie worden aangevraagd voor een bepaald project met als voorwaarde dat 
het gaat om een nieuwe actie binnen het bestaand project. 
Indien er echter gedurende een bepaald jaar geen nieuwe aanvragen binnenkomen, kunnen reeds 
gekende projecten opnieuw gesteund worden vóór de periode van twee kalenderjaren voorbij is, mits 
het ook om een nieuwe actie binnen het bestaand project gaat. 
Men kan per jaar verschillende projectaanvragen indienen maar er wordt per aanvrager slechts één 
project per jaar gesteund. 
 
Verantwoording toelage: 
Na de realisatie van het project wordt een beknopt schriftelijk verslag verwacht of wordt het project 
toegelicht aan de leden van de wereldraad tijdens een algemene vergadering. 
Indien na de indiening van de aanvraag nieuwe of bijkomende elementen beschikbaar worden, zoals 
belangrijke wijzigingen aan de geplande activiteiten of aan de begroting, dient de aanvrager deze zo 
snel mogelijk mee te delen aan de wereldraad. 
 
 
2. FINANCIERING 
Het beschikbare budget wordt als volgt verdeeld: 
a) aanmoedigingspremie: het totaal uit te betalen bedrag aan aanmoedigingspremies wordt in 

mindering gebracht van het totaal beschikbaar budget 
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b) projectsubsidie: het op die manier resterend budget wordt via een puntensysteem verdeeld over 
het aantal aanvragen met dien verstande dat de toegekende projectsteun per project nooit hoger 
kan zijn dan de effectief gemaakte kosten én maximaal 1.000 euro bedraagt. 

 
BEOORDELING VOLGENS PUNTENSYSTEEM 
Maximum aantal te behalen punten: 25 punten 
1. Engagement van de aanvrager 

• hij/zij is initiatiefnemer en drager van het project      6 p. 

• hij/zij heeft ter plaatste meegewerkt aan het project voor een periode van   4 p. 
      minstens 1 maand 

• hij/zij heeft ter plaatste meegewerkt aan het project voor een periode van   2 p. 
      minder dan 1 maand 
  
2. Algemene situatie in het land waarin het project zich situeert 

• De HDI-index van het land ligt tussen 0,650 en 0,799     1 p. 

• De HDI-index van het land ligt tussen 0,500 en 0,649     2 p. 

• De HDI-index van het land ligt tussen 0,350 en 0,499     3 p. 

• De HDI-index van het land ligt lager dan 0,349      4 p. 

(*) HDI-index : Human Development Index, een index gehanteerd door het UNDP om de graad van menselijke ontwikkeling in een land te meten. Het UNDP 

of United Nations Development Program, is het “ontwikkelingsprogramma van de Verenigde Naties”. 

 
3. Betrokkenheid en inspraak van de plaatselijke bevolking en de effectiviteit van het  

project: 

• Hoe is het project ontstaan: op initiatief van de aanvrager of op vraag van de  
 plaatselijke bevolking? 

• Hoe verloopt de inspraak van de plaatselijke bevolking? 

• Werkt het project aan een structurele oplossing, gaat het om een duurzame ingreep? 

• Hoe wordt het project opgevolgd hier in Anzegem en ter plaatse? 
          

Score van minimum 5 tot maximum 15 punten 
 
Art. 2:  De ontvanger van een toelage moet uiteraard het geld gebruiken voor het doel waarvoor de 
toelage is toegekend en dient het gebruik ervan te rechtvaardigen. Indien blijkt dat onjuiste gegevens 
werden verstrekt of indien de voorwaarden van dit reglement niet werden nageleefd, kan de op grond 
van dit reglement toegekende toelage geheel of gedeeltelijk worden teruggevorderd en kan de 
aanvrager worden uitgesloten voor verdere betoelaging. 
Art. 3:  Deze toelage wordt slechts toegekend binnen de perken van het goedgekeurde 
begrotingskrediet terzake. 
Art. 4: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
 
__________________________________________________________________________________________ 
 
7.2. Interlokale vereniging Sinergiek: goedkeuren verlengen samenwerkingsovereenkomst. 
 
Eenparig wordt de verlenging goedgekeurd van de samenwerkingsovereenkomst Interlokale 
vereniging Sinergiek. 

 

De gemeenteraad, 
Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking; 
Gelet op de bepalingen van het gemeentedecreet ter zake; 
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Gelet op het raadsbesluit van 3 februari 2009 houdende toetreding tot de Interlokale Vereniging 
Sinergiek en goedkeuring samenwerkingsovereenkomst; 
Overwegende dat deze samenwerking binnenkort ten einde loopt; 
Gelet op het voorliggend ontwerp van samenwrkingsovereenkomst; 
Overwegende dat het samenwerkingsverband de vorm van een Interlokale Vereniging aanneemt en 
aangeduid wordt met de naam “Sinergiek”; 
Overwegende dat het doel erin bestaat om het sociaal-economiebeleid in de regio beter te 
ondersteunen, te ontwikkelen en af te stemmen door: 

• Het bundelen en versterken van de ontwikkelde expertise in de regio en door het 
samenbrengen van de bestaande opgebouwde expertise van de ondersteunende 
dienstverleners in de sociale economie; 

• Het creëren van één aanspreek- en ondersteuningspunt in de regio ten behoeve van de lokael 
besturen (gemeenten en OCMW’s), bedrijven en de diverse actoren in de sociale economie 

• Het verhogen van de tewerkstellingskansen van kansengroepen in de sociale en in de reguliere 
economie. 

Overwegende dat in dit concept de participatie van de gemeentebesturen en OCMW’s als 
basispartners vooropgesteld werden, gezien de belangrijke rol die de lokale besturen te vervullen 
hebben op het vlak van sociale economie en sociale tewerkstelling; 
Overwegende dat de activiteiten van de vereniging tijdens de afgelopen twee jaar hoofdzakelijk 
bestonden uit: 

• eerstelijnsdienstverlening voor iedereen die met kansengroepen aan de slag wil; 

• tweedelijnsdienstverlening via doorverwijzing naar erkende adviesbureaus sociale economie; 

• het opbouwen van collectieve ondersteuning en regionale synergie; 

• het MVO-beleid (maatschappelijk Verantwoord Ondernemen) van lokale besturen faciliteren en 
ondersteunen. 

Overwegende dat de werking van Sinergiek, twee jaar na oprichting   grondig geëvalueerd  werd in 
zowel de stuurgroep als het beheerscomité; dat daartoe   zowel de vertegenwoordigers in 
de stuurgroep en het beheerscomité bevraagd werden, samen met het werkveld van de sociale 
economie; 
Overwegende dat uit deze brede bevraging bleek dat Sinergiek wel degelijk een nood invult in het 
werkveld en in de toekomst een belangrijke rol te spelen heeft in de verdere uitbouw van 
de tewerkstellingsmogelijkheden voor kansengroepen;  
Overwegende dat het beheerscomité van Sinergiek als dusdanig de werking wenst te continueren; dat 
hiertoe een brief werd gericht aan de gemeente waarin wordt meegedeeld dat 
het beheerscomité beslist heeft om Sinergiek te verlengen bij wijze van overgangsregeling in 
afwachting van het operationeel zijn van het voorgestelde concern zoals uitgetekend door 'Sterke 
besturen, Sterke Regio'; 
Gelet op de nota in het dossier waarin de voornaamste wijzigingen aan de 
samenwerkingsovereenkomst worden toegelicht; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De verlenging van de samenwerkingsovereenkomst met Sinergiek goed te keuren bij wijze van 
overgangsregeling in afwachting van het operationeel zijn van het voorgestelde concern zoals 
uitgetekend door "Sterke Besturen, Sterke Regio". Dit betekent concreet een bestendiging van de 
bijdragen door de gemeente wat resulteert in een bedrag van € 0,10/inwoner. 
Art.2: Het bijgevoegde ontwerp samenwerkingsovereenkomst wordt goedgekeurd. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 

Gedaan in zitting als ten hoofde 

 

 

 

 

Patrick Vandeputte Victor Gerniers 

Gemeentesecretaris Voorzitter 

_________________________________________________________________________________ 
 
Punt 8. Mededelingen 
8.1. Project omleidingsweg: stand van zaken 
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Schepen Claude Van Marcke verlaat de vergadering tijdens de bespreking van dit agendapunt. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke geeft een overzicht van de verschillende initiatieven die de voorbije 
maanden aan de orde waren: 

• plan-Meronderzoek waarin op een sterk wetenschappelijke basis de 4 mogelijke trajecten en 
telkens nog een variante van elke traject onderzocht en bestudeerd werden (spijtig genoeg 
vertrekt er geen enkel traject voorbij de spoorwegovergang). Op basis van  10 criteria werd elk 
traject gequoteerd  en werd een score vastgelegd. Conclusie is dat elk traject een negatieve 
score bekwam waarbij de eventuele voordelen op verkeerskundig vlak niet opwogen tegen de 
nadelen op alle andere onderzochte criteria. 

• het gemeentebestuur heeft opgemerkt dat het huidig traject Kerkstraat, het zogenaamde 
‘nultraject’ niet meegenomen werd in het onderzoek. Rekening houdend met de huidige 
toestand en inrichting van dit traject na de reeds uitgevoerde herinrichting bekwam de huidige 
Kerkstraat een score nul, wat nog altijd beter is dan de vier mogelijke tracés. 

• Op basis van dit Meronderzoek heeft het  schepencollege geoordeeld dat deze studie het 
standpunt ondersteunt dat er geen behoefte is aan een omleidingsweg en werd aan de 
provincie gevraagd om elke initiatief in verband met een omleidingsweg stop te zetten. 

• Het provinciebestuur heeft geantwoord dat men ook de resultaten wenst af te wachten van 
een  regionale verkeersstudie die nog loopt  vooraleer een beslissing te nemen. Een antwoord 
dat volgens de schepen begrijpbaar is. 

• Ondertussen heeft de provincie aan de gemeente gevraagd om medewerking te verlenen bij 
een tentoonstelling met terugkoppeling van de resultaten van het plan-Meronderzoek naar de 
bevolking. 

• Het schepencollege achtte dit niet meteen aangewezen en gaf er de voorkeur aan te wachten 
tot het definitief resultaat met eindconclusies beschikbaar zou zijn gezien er nu nog 
onzekerheden en onbekenden zijn en valse verwachtingen kunnen gecreëerd worden. 

 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene repliceert dat wat het schepencollege zojuist mededeelde grosso 
modo  juist is. In haar hoedanigheid van gedeputeerde wijst zijn erop dat de provincie nog geen 
standpunt innam en wenst te wachten op de regionale studie, die ten vroegste in het voorjaar 2012 
beschikbaar zal zijn. Zij vindt het wel verwonderlijk dat het college van burgemeester en schepenen 
info wenst te onthouden aan de bevolking, die er wel degelijk recht op heeft. De provincie zal de nu 
reeds beschikbare info dan ook mededelen aan de bevolking aan de hand van een tentoonstelling. Dit 
zal echter geen woordelijk infomoment zijn doch enkel technische info geven. De provinciale 
mandatarissen zullen er niet bij aanwezig zijn. 
 
Raadslid Albert Defeyter  geeft mee dat hij zojuist vernomen heeft dat die tentoonstelling zal plaats 
vinden op 5 december a.s. 
_____________________________________________________________________________ 
 
8.2. Rapportering nopens uitgevoerde werken waarvan de kostprijs minder dan 67.000 euro 
(excl BTW) bedraagt.  
 
Schepen Maurice Vanmarcke geeft een overzicht van de uitgevoerde  werken waarvan de kostprijs 
minder dan 67.000 euro bedraagt. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt om dit rapport tijdig beschikbaar te stellen in de dossiers die ter inzage 
gelegd worden.  
 
Het document zal bezorgd worden aan de raadsleden. 
 
Raadslid Frank Dooms verlaat de vergadering. 
 

 

Punt 8bis. Punten gevraagd door raadsleden  
8bis.1. Vraag naar de impact van de Dexia crisis en de vereffening van de Gemeentelijke 
Holding op de financiële meerjarenplanning van onze gemeente. 
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Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie CD&V-GMW,  naar aanleiding van de opsplitsing en 
de verkoop van Dexia en de geplande vereffening van de Gemeentelijke Holding  wat de impact 
hiervan is op de financiële meerjarenplanning van onze gemeente. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat sedert de kapitaalsverhoging van de Gemeentelijke 
Holding in 2009 de gemeente Anzegem geen Dexia-aandelen meer bezit, gezien deze omgezet 
werden in deelbewijzen van de Holding. Deze zijn zo goed als waardeloos geworden, doch staan nog 
genoteerd  aan een boekwaarde van ongeveer 40 euro. Dit is echter een budgettaire waarde. Er 
ontstaat geen reëel financieel verlies. 
 
Door in te tekenen in de kapitaalsverhoging van de Gemeentelijke Holding werd een jaarlijks inkomen 
van 26.001 euro gegenereerd. Dit bedrag werd eenmaal ontvangen in 2010. Voor 2011 werd dit in het 
budget reeds geschrapt en zijn er geen gevolgen meer. In het meerjarenplan hebben we dus voortaan 
een gemis van dit dividend. 
 
Raadslid Paul Verleyen vraagt om op hoger niveau aan te dringen voor een volwaardige 
parlementaire commissie met onderzoek van alle betrokken actoren. 
 
Raadslid vraagt ook om bij de bevoegde instanties aan te dringen dat de bestuurders alle 
vergoedingen, bonussen en presentiegelden zouden terug storten vanaf 2009. 
 
8bis.2. Vraag naar de stand van zaken betreffende het dispuut met RiOP. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt naar de stand van zaken betreffende het dispuut met RioP gezien er  
alle enige tijd  onduidelijkheid is over de financiële gevolgen van de samenwerking tussen de 
gemeente en RioP en het college van burgemeester en schepenen dat  schepen Maurice Vanmarcke 
aangeduid heeft  om de situatie met RioP uit te klaren.  
 
Schepen Maurice Vanmarcke geeft een zeer omstandig en gedetailleerd overzicht van de 
problematiek van de RioP-Waterdienst en het conflict daaromtrent met de gemeente Anzegem. 
 
Essentieel hierin is het feit dat de individuele rekening per vennoot met alle inkomsten en uitgaven niet 
bijgehouden wordt volgens de overeenkomst goedgekeurd door de gemeenteraad bij de beslissing tot 
toetreding tot de RioP-Waterdienst. Hierdoor ontstaat een financieel nadelig resultaat voor de 
gemeente. 
 
Het voorbije anderhalf jaar werd in de besprekingen weinig vooruitgang geboekt op enkele kleine 
bijsturingen na. 
 
Recent werd voorgesteld dat zowel de VMW als de gemeente Anzegem een expert/deskundige 
zouden aanstellen om deze aangelegenheid verder te onderzoeken om tot een vergelijk te komen. 
 
Na bespreking in de gemeenteraad verkiezen raadsleden en schepen het  om tot een compromis of 
vorm van arbitrage te  komen boven een geding voor de rechtbank. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke wordt bedankt voor zijn vele inspanningen en standvastige houding in 
dit moeilijke dossier. 
 
8bis.3. Beslissing tot het afschaffen van de blauwe zone langs de Kerkstraat (pare kant) vanaf 
de bushalte Sint-Vincentius tot huisnummer 104. 
 
Raadslid Rik Colman stelt voor om de blauwe zone langs de Kerkstraat (pare kant) vanaf de bushalte 
Sint-Vincentius tot huisnummer 104 af te schaffen gezien deze  parkeerstrook langs de Kerkstraat  
nauwelijks wordt  gebruikt. Daardoor ontstaat een visueel brede rijweg, waardoor vele automobilisten 
de neiging hebben vlugger te gaan rijden dan toegestaan. Als er meer auto’s zouden parkeren op 
deze parkeerstrook, dan zou de rijweg visueel smaller worden en de neiging tot sneller rijden, 
verminderen wat meteen de verkeersveiligheid sterk ten goede zou komen.  Aangezien er tot op 
heden amper wagens geparkeerd stonden heeft dit ook geen weerslag op de inkomsten van het 
bedrijf dat het respecteren de blauwe zones controleert. 
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt dat het na de herinrichting van de doortocht en de algemene 
invoering van ‘blauwe zone’, weliswaar met verschillende parkeertijden het een verkeerd signaal zou 
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zijn om voor een geïsoleerd deel van het gebied de blauwe zone op te heffen. Daarenboven zijn er in 
bedoelde strook verschillende toegangen tot woningen waarbij geparkeerde wagens de zichtbaarheid 
bij het verlaten van de erven sterk verminderen. De voorzitter stelt voor niet in te gaan op het voorstel 
en gaat over tot de stemming. 
 
Met 16 nee-stemmen (Eendracht, Sameneen en Red)  en 5 ja-stemmen (CD&V-GMW) op 21 
uitgebrachte stemmen wordt beslist om de blauwe zone langs de Kerkstraat (pare kant) vanaf de 
bushalte Sint-Vincentius tot huisnummer 104 niet af te schaffen. 
 
8bis.4. Vraag naar de mogelijkheid om de schoolbus van de gemeente ook in te zetten voor het 
busvervoer voor schoolse activiteiten tijdens de lesuren van andere scholen binnen onze 
gemeente die over geen schoolbus beschikken. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt, gezien niet  alle kleuter- en lagere scholen in onze gemeente beschikken 
over een eigen schoolbus, om de mogelijkheid te onderzoeken om de schoolbus van de gemeente 
ook beperkt in te zetten voor busvervoer tijdens de schooluren voor basisscholen die over geen eigen 
schoolbus beschikken, om bijvoorbeeld een bezoek te brengen aan de gemeentelijke bibliotheek. 
 
Schepen Greet Coucke antwoordt  dat het gemeentebestuur Anzegem geen eigen schoolbussen 
heeft doch dat deze eigendom zijn van twee buscomités waarvoor er duidelijk door de gemeenteraad 
goedgekeurde overeenkomsten bestaan met de gemeente inzake gebruik  voor het gemeentelijke 
onderwijs en gemeentelijke diensten en waarbij de gemeente onder bepaalde voorwaarden een 
buschauffeur ter beschikking stelt. 
 
Scholen die wensen gebruik te maken van deze bussen moeten zich dus wenden tot de 
verantwoordelijke buscomités. 
 
Bibliotheekbezoeken worden georganiseerd door de openbare gemeentelijke bibliotheek en de 
vervoerkosten worden geregeld door het gemeentebestuur. 
 
8bis.5. Vraag om de wegberm langs de Statiestraat tussen huisnummer 10 en 12 te maaien. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie CD&V-GMW om de wegberm langs de Statiestraat, 
tussen de huisnummers 10 en 12 te maaien daar deze bijna volledig overgroeid is met netels en 
ander onkruid. Eén persoon kan er nog net langs, een wandelend paar moet op een rijtje gaan lopen 
of moet zich op de rijbaan begeven om hier voorbij te kunnen.  

 
Voorzitter Victor Gerniers en schepen Prudent Lanneau melden dat de berm inmiddels gemaaid werd, 
doch dat dit eigenlijk niet de taak is van het gemeentebestuur gelet dat het een berm betreft van een 
gewestweg onder het beheer van het Agentschap Wegen en Verkeer. 

 
8bis.6. Vraag tot onderzoek naar het telefoongebruik in de muziekscholen naar aanleiding van 
de hoge provisies in de begroting. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt onderzoek naar het telefoongebruik in de muziekscholen naar aanleiding 
van de hoge provisies in de begroting. 
Schepen Greet Coucke antwoordt dat er op die budgetpost   de kosten van 3 gsmtoestellen voor de 
toezichters, 1 vast toestel en 1 adsl-lijn geboekt wordt en dat vooral de huurkosten van deze adsl-lijn 
hoog oplopen. 
 
In het nieuwe contract dat binnen afzienbare tijd zal voorgelegd worden aan de gemeenteraad, 
waarbij Anzegem een volwaardig filiaal zal worden van de Waregemse Academie wordt voorzien in de 
mogelijkheid  van computergestuurde communicatie en berichtgeving naar de leerlingen en 
leerkrachten waardoor het klassieke telefoonverkeer sterk zal verminderen. 
 
8bis.7. Vraag naar de reden van het plaatsen van STOP-borden en STOP-lijnen op de parking 
tussen de Kerkstraat en de Buyckstraat. 
 
Vooreerst wenst raadslid Rik Colman te danken voor de herstellingswerken in uitvoering aan de 
riooldeksels. Hij vraagt om alle riooldeksels te herstellen. 
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Raadslid Rik Colman vraagt naar de reden van het plaatsen van STOP-borden en STOP-lijnen op de 
parking tussen de Kerkstraat en de Buyckstraat. Zijn fractie heeft destijds voorgesteld om de parking 
tussen de Kerkstraat en de Buyckstraat, die ook gebruikt wordt als verbinding tussen beide straten, te 
beveiligen met STOP-borden om de indruk van voorrang van rechts die kon ontstaan weg te werken. 
Dit bleek niet nodig volgens het college van Burgemeester en Schepenen en het werd ook bevestigd 
door de chef van de zone Mira tijdens zijn jaarlijkse toelichting voor de gemeenteraadscommissie. 
Intussen zijn er niet alleen STOP-borden geplaatst, maar werden er ook witte STOP-lijnen 
aangebracht. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat op 16 december 2010 in aansluiting met de vraag tijdens 
een vorige gemeenteraad aan het Agentschap Wegen en Verkeer gevraagd werd om gepaste 
signalisatie aan te brengen wat recent werd uitgevoerd. 
 
8bis.8. Beslissing tot het plaatsen van paaltjes t.h.v. de Vrije Basisschool (Kerkstraat) teneinde 
het parkeren/stationeren op het voetpad te verhinderen. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt tot het plaatsen van paaltjes ter hoogte van de Vrije Basisschool aan de 
Kerkstraat teneinde het parkeren/stationeren op het voetpad te verhinderen. 

 
De gemeente heeft immers op diverse plaatsen langs de Kerkstraat houten paaltjes aangebracht die 
moeten verhinderen dat er geparkeerd/gestationeerd wordt op het voetpad. Ter hoogte van de Vrije 
Basisschool is er ook zo een zone met een breed voetpad waar dagelijks auto’s parkeren. Deze fout 
geparkeerde wagens worden quasi nooit gesanctioneerd, maar hinderen de schoolkinderen die – al 
dan niet begeleid door een leerkracht – het zebrapad moeten gebruiken. Paaltjes kunnen het 
parkeren/stationeren verhinderen. Vóór de herinrichting van de Kerkstraat was er op die plaats groen 
aangebracht. Misschien is het esthetischer en zinvoller om in plaats van paaltjes terug groen aan te 
brengen. 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat de vraag zal voorgelegd worden aan het Agentschap 
Wegen en Verkeer. 
Aanvullend verklaart schepen Greet Coucke dat er een project wordt voorbereid om ‘Octopuspalen’ te 
plaatsen nabij scholen. Voor de scholen in Ingooigem en de school in Gijzelbrechtegem wordt dit 
voorzien in de herinrichtingswerken doortocht en dorpskern. 
 
8bis.9. Vraag naar de stand van zaken betreffende de opstart van een “jeugdhuis”. 
 
Raadslid Rik Colman informeert naar de stand van zaken betreffende de opstart van een “jeugdhuis” 
gezien naar aanleiding van de bespreking van de begroting 2011 de opstart van een jeugdhuis werd 
aangekondigd. 
 
Schepen Greet Coucke antwoordt dat het gemeentebestuur voorgesteld had om het vroegere 
gemeentehuis van Kaster  aan te wenden als jeugdhuis, doch dat de stuurgroep jeugdhuis niet zo te- 
vreden was met deze voorgestelde locatie. Momenteel is men op zoek naar een meer geschikte 
locatie bij voorkeur gelegen in het centrum van de gemeente. 
 
8bis.10. Vraag naar de minimale verkoopprijs van de gewezen pastorie/gemeentelijke sociale 
dienst in Ingooigem.  Eventueel vastleggen van een minimale verkoopprijs. 
 
Raadslid Rik Colman stelt dat dit gevraagde agendapunt eigenlijk zonder voorwerp geworden is gelet 
op agendapunt 5.1 ‘Goedkeuren ontwerpakte verkoop voormalige pastorie Ingooigem, S. 
Streuvelsstraat 22 ‘ besproken in gemeenteraadszitting van heden. 
 
8bis.11. Vraag tot het aanbrengen van fluorescerende stroken op de wegversmalling t.h.v. de 
site Steverlynck en in de Schaagstraat. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt om fluorescerende stroken aan te brengen  op de wegversmalling ter 
hoogte van de site Steverlynck zoals dit op vraag van zijn fractie gebeurde op de wegversmallingen 
langs de Vichtsesteenweg t.h.v. de Stientjesstraat 
 
De voorzitter Victor Gerniers  verklaart dat dit opgenomen is in de werkplanning van de technische 
dienst en dat dit binnenkort zal uitgevoerd worden. 
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____________________________________________________________________________ 
 

Mondelinge vragen  
 
Ingevolge Gemeenteraadsbeslissing van 3 juli 2007  – punt 2.1  ‘ Vaststellen huishoudelijk reglement 
Gemeenteraad  ‘ ( artikel 11 )  kunnen de raadsleden op het einde van de openbare zitting 
mondelinge vragen stellen. 
 
Raadslid Paul Verleyen vraagt: 
 
Hoe de bedrijfszekerheid van de brandweer  kan gewaarborgd  worden gezien blijkt dat de 2 
autopompen  van hoge ouderdom zijn en de werking ervan niet kan verzekerd worden, waardoor dus 
een acuut gevaarlijk situaties kan ontstaan, of het klopt dat er een tweedehands pomp van het korps 
van Zwevegem zal aangekocht worden en of het lokale bestuur nu geen investeringen meer zal doen 
gezien aan het Anzegemse korps al 2 wagens werden toegewezen via de brandweerzone. 
 
 Of er bij de woning, voormalig klooster, Jericho – Tiegem een duidingsbord kan geplaatst worden 
gelet op de vele functies die dit gebouw reeds had en eveneens bij de villa ‘Ten Manemin’ met 
verwijzing naar villa ‘ Zonnekracht ‘, villa van de broer van de schilder die in eerstgenoemde villa 
woonde. 
 
Wat de zin is van een persbabbel op 23 november 2011 en of de oppositie daar eveneens op kan 
aanwezig zijn. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt: 
 
Waarom er géén reactie kwam op een schrijven gericht aan het gemeentebestuur in verband met 
maaien aan de Ouden Heirweg met beschadiging van boompjes en eveneens betreffende een 
schrijven van inwoners van de Neerbeekstraat en wat de reden is van dit lange wachten op een 
antwoord. 
 
Waarom de facturatie van de zomeropvang kinderopvang  niet gebeurd is volgens de bedragen 
vermeld in de Zomerkriebelkrant. Raadslid acht het dan ook  wenselijk de facturen te crediteren. 
 
In toepassing van artikel 11 van het huishoudelijk reglement Gemeenteraad zal op deze mondelinge 
vragen ten laatste tegen de volgende zitting schriftelijk geantwoord worden. 
 

 
 
De agenda is afgewerkt, de voorzitter Victor Gerniers sluit de vergadering.  
 
 
De Secretaris,                                                          De Voorzitter, 
Patrick Vandeputte.                                                 Victor Gerniers. 
 
 


